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U.E. Quart

Si Tactual temporada pogués col.leccionar qualificatius, 
els que correspondrien a la trajectoria esportiva de la U.E. Quart 
ben segur que serien tots de caire positiu.

Començant pels més menuts, és encomiable la tasca que 
están fent, tenint en compte que molts nens és el primer any que 
practiquen aquest esport. Els seus començaments foren incerts, 
com és natural, pero poc a poc s'han anat compenetrant bé de la 
mà del seu entrenador (Manel Siria) i están portant a terme una gran 
temporada.

En quant ais infantils, la tasca d'en Lluís Lloret i en Santi 
Coll s'està confirmant com a molt efectiva tant per la direcció de 
l'equip com pels résultats que obtenen setmana rera setmana, 
figurant ais llocs capdavanters de la classificació.

L'equip d'en Pere Planas, els cadets, está responent a les 
espectatives que havíem pensât a principis de temporada. S'estan 
recollint els fruits d'uns quants anys ja de feina conjunta entre els 
jugadors i el seu entrenador, i aixó els fa estar ais llocs privilegiats 
de la seva Higa provincial. Alguns ja apunten bones qualitats per

la propera categoría juvenil que formarem si Déu plau el proper any.
Si les coses continúen com ara, sí que podrem dir que el 

nostre primer equip, el de 3.a Regional, aquest any sí que assolirá 
el desitjat ascens de categoría. Pero, cal tenir prudéncia, i recordar 
allô de que fins que el blat no és al sac... Resten encara quatre 
partits i només són tres els punts que ens separen del segon 
classificat.

Resumint tot aixó, és bó dir que enguany tots els nostres 
equips están fent un digníssim paper estant pràcticament tots ells 
en els cinc primers llocs de les seves respectives competicions. 
Una vegada més voldríem aprofitar aqüestes ratlles per reconéixer 
la feina que de manera brillant i desinteressada están fent els 
diferents entrenadors i delegats i que de ben segur han de saber 
valorar els afeccionats al fútbol de Quart.

Per reforçar aquesta tasca ens cal l'ajuda de tothom. Feu- 
vos socis i col.laboreu amb la U.E. Quart.

Quim Gironés

Club Bàsquet Q u a rt________________________

Quan el febrer ens porta cap a la primavera, la competido 
de bàsquet ja está enfilant la recta ¿'arribada, i més aquest any en 
que les Olimpiades d'Estiu a Barcelona marquen una fita histórica 
que ha fet avançar el calendan esportiu.

Avui, aprofitant aquesta entrada a les vostres Mars que ens 
ofereíx la revista Celré, voldríem no sols fer un repás de la 
trajectoria deis nostres equips, sino ja pensar en la propera 
temporada, sens dubte molt a prop, i en els projectes que intentem 
madurar i pels quals demanem la vostra col.laboració.

Aquest any la competido ha estât en algunes catégories un 
xic diferent a l'habituai, dones tres equips están jugant la fase final, 
mentre que els altres tres segueixen la temporada regular.

En aquests moments, i començant per la competido de Higa 
regular, podem significar la primera posició que ocupa el nostre 
equip sénior, un cop compensats els partits ajornats. Ens está 
oferint un bon nivell de básquet-velocitat que fa pensar en que es 
mantindrá aquesta classificació tot i comptant amb que un deis 
puntáis de l'equip, en Xevi Jaume se'n va a la mili. La bona 
classificació d'aquest equip ha d'obrir el camí cap a un canvi de 
categoría.

L'equip cadet femení, situât a la zona mitjana de la 
classificació, está realitzant una espectacular remuntada els 
últims partits, en els que ha guanyat amb molta comoditat a equips 
que es veien inaccessibles a la primera volta. Ha agafat ja el 
taranná d'aquesta categoría, per elles nova i está assolint un nivell 
que les convertirá, sens dubte, en un equip capdavanter la propera 
temporada, en la que seguirán en la competido cadet.

L'equip mini femení ens ha donat agradables sorpreses, 
com guanyar a l'equip del Pompeu Fabra, capdavanter de la 
competido. En la difícil tasca de lluitar contra equips superiors 
donen setmana a setmana millor nivell i un esperit de lluita encomiable 
en aquest primer any de competido.

Peí que fa referéncia ais equips que han participât en 
competicions classificatóries, s'ha de fer esment que l'equip 
juvenil masculí va aconseguir el primer lloc del seu grup, amb la qual 
cosa ha passât a lluitar a la fase final del Campionat, juntament

amb equips com el Vaivi, L'Adepaf, Blanes, etc... de gran tradició 
en el món del Bàsquet. L'inici de la competido no ha estât afortunat 
a causa de les lésions, trobant-se fins i tot amb mig equip lesionat. 
Sembla que l'infermeria es va buidant, i per l'inici de la segona volta 
es pugui engegar amb l'equip al complet i en el nivell en que ens té 
acostumats.

L'equip preinfantil femení ha acabat la fase classificatòria 
en cinquè ¡loe, una bona posició que els permetrà participar a la 
Copa Federado, després de realitzar una meritòria campanya.

L'equip infantil masculí també està lluitant a la fase final, 
en el grup intermig, están classificats, actualment, i després 
d'enfrontar-se ais equips més forts, al quart lloc, cosa que fa 
esperar en aquesta recient iniciada segona volta una escalada cap 
a llocs capdavanters de la classificació.

No hem de deixar de comentar que el proppassat 1 de febrer 
es va realitzar Texcursió a la neu, on van participar-hi prop de 120 
persones. El viatge va èsser un èxit de temps i de neu, demostrad
nos alguns jugadors i entrenadors que a la neu tampoc tenen rival. 
La neu de Font Romeu i el sol, esplèndid tot el dia, van acompanyar 
Texcursió.

Des de primers de gener hem posât en marxa Tescola de 
bàsquet. Actualment dotze participants, en dos grups de sis, 
aprenen les tècniques del bàsquet. Un grup el dimarts amb Tlsabel 
Siria i l'altre el dijous amb en Josep Antoni Ávila, entrenador deis 
sèniors de Quart, s'esforcen en la tècnica de fer que la pilota passi 
per la cistella. El grup de les nenes inclús ja han fet un partit amb 
el Palamós. No voldríem desaprofitar Tocasló de convidar a tots 
els que vulguin participar a Tescola que ho comuniquin ais 
entrenadors, i així anem formant nous equips.

Finalment un petit comentan envers l'anys vinent. Pensem 
en el bàsquet com un esbarjo i una participado, per la qual cosa 
estem a disposició de tothom a qui interessi el bàsquet. Es mou ja 
un equip senior femení i a partir de Tescola voldríem formar-ne més, 
per lo qual estem esperant la vostra participado i col.laboració. 
No hi ha dubte que amb el pavelló cobert la competido serà més 
fácil i agradable.

El Ceirè/18.


